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امسال هرچقدر بخواهم خرج می کنم
درویش:  با ۳ لژیونر صحبت 

کرده ایم
رضــا درویــش، مدیرعامل باشــگاه 
پرســپولیس، در گفت وگویــی، پــرده از 
فشــارها، محدودیت هــا و ناملایماتــی 
برداشــت که بــه گفتــه او، هدفی جز 
ناکامی پرســپولیس در فصل گذشــته 
ابتدای صحبت هایش  در  او  نداشته اند. 
با اشــاره به فصل قبل گفــت: «قبل از 
هرچیز بایــد عذرخواهی کنم به جهت 
نتایجــی که قابل قبول نبــود. هواداران 
پرســپولیس عادت کرده اند به قهرمانی 
و این برایشــان رؤیا نیســت». او سپس 
بــا صراحت بــه برخی سیاســت های 
اعمال شــده در فوتبال کشــور تاخت و 
گفت: «ســقف قراردادی که گذاشته اند 
فقــط برای پرســپولیس اســت. خیلی 
روشن اســت که یک تئوری را چیده اند 
که پرسپولیس قهرمان نشود». او مدعی 
شــد پرســپولیس عامدانه وارد بحران 
مدیریتی و مالی شــد: «پرســپولیس را 
دو ماه بعد از اســتقلال و بعد از شروع 
لیــگ به بانک هــا واگذار کردنــد که ما 
باشیم».  نداشــته  خوبی  نقل وانتقالات 
درویــش ادامــه داد: «امســال هیــچ 
تعهدی به ســازمان لیــگ نمی دهم و 
هرچقدر بخواهم خرج می کنم. ســال 
گذشــته بودجه نداشــتم. حــق ترابی 
بود صــد میلیارد بــه او بدهیــم، ولی 
پرسپولیس  نداشــتیم». مدیرعامل  پول 
در پاســخ بــه چرایــی جدایــی برخی 
ستاره ها گفت: «یک ســری بازیکنان که 
رفتند درخواســت مالی داشتند. گفتیم 
حق با آنهاســت، ولی بایــد تأمین مالی 
بــرای پیش پرداخت انجام می شــد، اما 

نداشتیم که بدهیم». 
در  دوگانــه  رفتارهــای  از  درویــش 
برخــورد با برخــی تیم ها و افــراد گلایه 
کرد و گفــت: «دو ماه من را از حضور در 
محل کار محروم کردند. بعضی ها انواع 
فحش ها را دادند، کشــاله نشان دادند، 
ولی هیچ محرومیتــی در کار نبود. اتاق 
فکری درســت کردند به اسم اینکه چه 
کنیم پرســپولیس قهرمان نشــود. حکم 
بیرانوند را بعد از هشــت ماه لابی کردن، 
ســه هفته قبل اعلام کردنــد، ولی هنوز 
ابلاغ نشــده اســت». او دربــاره جدایی 
اوســمار نیز توضیح داد: «با اوســمار به 
توافق قیمتی رســیده بودیــم. گفت باید 
با خانمش به دلیل بیماری اش صحبت 
کند. من گفتم مدارک بیماری را بفرستد، 
چــون دکترهــای خوبی داریــم. بعد از 
۱۵ روز اعــلام کــرد بــه دلیــل بیماری 
سخت همســرش قادر به آمدن نیست. 
ما فکر کردیم می توانیــم منتظر بمانیم، 
ولی مشــخص شــد علاقه مند نیست. با 
۱۰ مربی وارد مذاکره شــدیم و در نهایت 
با گاریدو به توافق رسیدیم. وقتی او آمد، 
فقط سه چهار روز تا اردو مانده بود». او 
شرایط مالکیت باشــگاه در فصل قبل را 
نیز بی ثبات دانســت و گفت: «ما سه ماه 
متولی نداشتیم. ۲۵ اردیبهشت هلدینگ، 
سهام استقلال را خرید، ولی کنسرسیوم 
بانکی ۲۵ مرداد، یعنی روز قبل از شروع 
لیگ به پرســپولیس واگذار شــد. جایی 
می گفتند پرســپولیس باید برود زیر نظر 
از  تأمین اجتماعی». درویــش همچنین 
نقل وانتقالات  باشگاه در  پرقدرت  برنامه 
تابستانی امســال خبر داد: «پنج بازیکن 
جدید تقریبا کارشــان تمام شده و نهایی 
شــده اند». او به صــورت رســمی نــام 
مجتبی فخریــان و محمدامین کاظمیان 
را به عنوان بازیکنانی کــه قرارداد امضا 
کرده اند اعلام کرد و درباره ســایر اهداف 
نقل وانتقالاتی افــزود: «یک بازیکن دیگر 
هم کارتال خواســته بود که بــا او وارد 
مذاکره شــده ایم. با ســه لژیونر صحبت 
کرده ایم و اگر قرار باشــد به ایران بیایند، 
قطعا در پرسپولیس بازی خواهند کرد».

سلام زنان فوتسالیست ایران به جام  جهانی با سومی در آسیا
رؤیایی که محقق شد

تیم ملی فوتســال زنان ایران در دیدار رده بندی جام ملت های آســیا دیروز 
مقابل چین به میدان رفت و موفق به پیروزی شد. ملی پوشان ایران با نتیجه 
۳ بر یک چین را شکست دادند تا ضمن قرارگرفتن در رتبه سوم مسابقات،  سهمیه 
جــام جهانی ۲۰۲۵ را هم کســب کنند. مارال ترکمان (دو بار) و نســترن مقیمی 
گل های ایران را در این مســابقه به ثمر رســاندند. تیم ملی فوتسال زنان ایران که 
عنوان قهرمانی دو دوره قبل این مســابقات را از آن خود کرده بود، در دور گروهی 
این دوه از مسابقات مقابل هنگ کنگ و فیلیپین به برتری رسید و برابر ویتنام با ارائه 
یک بــازی بحث برانگیز تن به تســاوی داد. شــاگردان فروزان ســلیمانی در دور 
یک چهارم نهایی چین تایپه را شکســت دادند و راهی نیمه نهایی شدند، اما در این 
مرحله نتوانستند از سد ژاپن بگذرند و به این ترتیب راهی دیدار رده بندی شدند. در 
آخرین مسابقه هم از دیوار چین گذشتند و جهانی شدند. فروزان سلیمانی، سرمربی 
تیم ملی فوتسال بانوان، پس از پیروزی تیمش برابر چین گفت: «چین بسیار خوب 
بازی کرد اما ما باتجربه تر بودیم و موقعیت هایی که خلق شــد، باعث شــد تا برتر 
میدان باشــیم. فکر می کنم کمترین لیاقت ما در این مسابقات سومی بود و واقعا 
جای ایران در فینال خالی بود. خیلی تلاش کردیم اما فوتسال است و برد و باخت 
دارد. در مجموع از بچه های تیم تشکر می کنم. از این برد و صعود به جام جهانی 
که رؤیای دخترانم بود، خوشــحالم. صعود به جام جهانی بسیار بااهمیت است و 
امیــدوارم تیم ایــران با برنامه ریزی عالی در جام جهانی حضور داشــته باشــد». 
ســلیمانی ادامه داد: «ما برای قهرمانی به این جام آمدیم و متأســفانه نشد. توان 
روحــی بازیکنانمان افت کرد و بعد از بازی با ژاپن روحیه تیم خراب شــد. در یک 
روزی که فرصت داشتیم ســعی کردیم شرایط بازیکنان را تغییر دهیم تا در دیدار 
رده بندی بتوانیم تیم میزبان را شکست دهیم. اعتقادم این است که باید اول شویم. 
فرقــی بین تیم های دوم و ســوم وجود ندارد. حســی که قهرمانــی دارد، دوم یا 
سوم شدن ندارد و بچه های من این حس را دو بار تجربه کرده اند. ما اینجا نماینده 
بسیاری از دختران فوتسال و مربیان شایسته، خوب و قابل احترام ایرانی بودیم. این 
عنوان و حضور در جام جهانی را به مردم کشورم تقدیم می کنم؛ چراکه همه جوره 
کنار تیم ملی فوتسال بانوان بودند و این حق ما بود که مسافر جام جهانی شویم».

عطایی و شاگردانش به فینال نرسیدند
تیم والیبال فولاد ســیرجان ایرانیان در نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
با شکســت ۳ بــر یک برابر اوســاکا ژاپن از صعود به فینــال بازماند. 
شــاگردان بهروز عطایی که مدافع عنوان قهرمانی بودند، با این باخت نه تنها 
به فینال نرسیدند، بلکه سهمیه حضور در رقابت های جهانی باشگاه ها را نیز 
از دســت دادند. فولاد که فصل گذشته به مقام قهرمانی آسیا و برنز جهانی 
رســیده بود، این بار در گام ماقبل فینال مغلوب شد. قرار است این تیم برای 
کســب عنوان ســوم، برابر ســانتوری ژاپن به میدان برود. این شکست پایان 
تلخی بر مسیر آسیایی ســیرجان بود که با امید دفاع از عنوان قهرمانی آغاز 

شده بود.

بازگشت ستاره به نیمکت ذوب آهن
قاســم حدادی فر، چهره شناخته شــده و اسطوره باشــگاه ذوب آهن، 
به عنوان ســرمربی جدید این تیم برای فصل بیســت وپنجم لیگ برتر 
منصوب شــد. پس از جلســه هیئت مدیره و بررســی شــرایط مالی باشگاه، 
حدادی فر که ســال ها با پیراهن ســبز این تیم درخشــیده بود، برای هدایت 
ذوب آهن انتخاب شد. باشــگاه در بیانیه ای رسمی اعلام کرد که با توجه به 
تجربه، شــناخت از تیم و محبوبیت او نزد هواداران، این تصمیم در راستای 
ایجاد ثبات و انگیزه بیشــتر برای فصل آینده اتخاذ شده است. این انتخاب با 
اســتقبال طرفداران مواجه شــد و حدادی فر حالا فرصتی طلایی برای آغاز 

مسیر مربیگری حرفه ای خود دارد.

صدور احکام جنجالی؛ تبعید تراکتور
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال احکامی سنگین و جنجالی درباره 
تخلفــات هفته های پایانی لیگ بیســت وچهارم صادر کرد. باشــگاه 
تراکتور به دلیل نقض محرومیت تماشاگران در بازی مقابل نساجی، استفاده 
از لیــزر و مواد محترقــه و همچنین ورود تماشــاگر به زمیــن، به پرداخت 
۳۰۰ میلیــون تومان جریمه نقدی و انجام یک بازی خانگی در اســتان دیگر 
محکوم شــد. این حکم قابل تجدیدنظر است، اما در صورت تأیید، تبریزی ها 
بایــد دور از خانه و هواداران خود بازی کنند. از ســوی دیگر، باشــگاه خیبر 
خرم آباد نیز به دلیل رفتار تماشاگران، استفاده از الفاظ توهین آمیز، اکو و مواد 
دودزا و درگیری عوامل این باشگاه با افشین پیروانی، به پرداخت ۱۵۰ میلیون 
تومان جریمه و برگزاری نخســتین بــازی فصل آینده بــدون حضور مردان 
محکوم شــد. همچنین ســه نفر از عوامل منتســب به خیبر شــامل سجاد 
بازرگان، پیمان نجف پور و امیــر کیان منش با احکام محرومیت از حضور در 

ورزشگاه مواجه شدند.

سوژه گزارش

خبر

 ۲۶ جمعــه،  ظهــر  کوچکــی:  ایمــان 
اردیبهشت، پیست اتومبیل رانی مجموعه 
آزادی میزبان یکی از مســابقات رســمی 
فدراســیون اتومبیل رانی و موتورســواری 
بود؛ رویــدادی که بــه جای هیجــان، با 
حادثــه ای دردنــاک همــراه شــد و نام 
«حمیدرضــا درجاتی»، عکاس باســابقه 
و همــکار فدراســیون، برای همیشــه در 
حافظه جامعه ورزش ثبت شــد. برخورد 
شــدید یکــی از خودروهای مســابقه با 
گارد ریل که به محل ایســتادن عکاســان 
منتهی شــد، منجر بــه مرگ او شــد؛ در 
نقطه ای که عنوان «محل ایمن عکاسان» 
را یدک می کشــید. در این شــرایط، دیروز 
علــی غفوری آشــتیانی، مســئول کمیته 

سرعت فدراســیون اتومبیل رانی، حادثه مرگبار پیســت آزادی را «تلخ، نادر و دور از انتظار» 
توصیف کرد و گفت در ۳۰ ســال اخیر چنین اتفاقی در خط استارت بی سابقه بوده است. به 
گفته او، نقطه ای که مرحوم درجاتی ایســتاده بود، طبق عرف همیشــه محل حضور عوامل 
اجرائی و امن تلقی می شــد، اما شدت برخورد باعث تغییر شکل گاردریل شد. او اذعان کرد 
که امکانات پیســت با استانداردهای جهانی فاصله دارد و استفاده از نیوجرسی می توانست 
ایمنی بیشتری فراهم کند. غفوری آشتیانی تأکید کرد که درجاتی هیچ خطایی مرتکب نشده 
بود و حادثه ناشــی از نارســایی زیرســاخت ها بوده اســت. در واقع این حادثه بیش از آنکه 
صرفا یک تصادف ورزشــی تلقی شــود، نشــانه ای عریان از بی تدبیری، فقدان اســتاندارد و 
بی مسئولیتی در برگزاری مسابقات ورزشی است. پرسش اصلی اینجاست که چگونه ممکن 
است فردی در محل تعیین شده از طرف برگزارکنندگان برای عکاسان قرار بگیرد و جان خود 
را از دســت بدهد؟ و مهم تر از آن، چه کســی مسئول است؟ بررسی ها نشان می دهد پیست 
استفاده شده اساسا برای برگزاری مسابقات کارتینگ طراحی شده و مناسب مسابقات سرعت 
نبوده اســت. انتخاب چنین پیســتی برای میزبانی رویدادی در سطح ملی، خود نشانه ای از 

نادیده گرفتن الزامات فنی، ایمنی و حرفه ای است.
بر اســاس رویه های پذیرفته شــده جهانی، هر پیســت مســابقه پیش از اســتفاده باید از 
ســوی کارشناسان رسمی بازبینی و تأیید شــود. این تأییدیه ها شامل ارزیابی ایمنی فضاهای 
تماشاگران، مســیر رانندگان، خروجی اضطراری، مکان عکاسان و روزنامه نگاران، تجهیزات 
امدادی و بسیاری جزئیات دیگر است. اما ظاهرا در این زمینه، نه تنها چنین بررسی ای انجام 
نشده، بلکه مسئول مشخصی حاضر نیســت مسئولیت آن را بر عهده بگیرد. در واقع همین 
نبود شــفافیت و فقدان نظارت باعث شده سؤالات اساسی بی پاسخ باقی بماند. چه نهادی 
تأیید کرده که این پیست برای مسابقه سرعت آماده است؟ چرا محل ایستادن عکاسان هیچ 
حفاظی نداشته؟ آیا بیمه مسئولیت برگزارکنندگان، چنین مواردی را هم پوشش می دهد؟ و 

اگر نه، چه نهادی پاسخ گوی این قصور است؟

لاله صدیق: استانداردهای ایمنی رعایت نشده بود
لاله صدیق، قهرمان پیشین اتومبیل رانی، در گفت وگو با «شرق» با ابراز تأسف از وقوع این 
اتفاق تلخ، به نبود زیرســاخت های ایمنی لازم در پیســت آزادی اشاره کرد. او تأکید می کند: 
«تعــداد گاردریل ها کافی نبود و بالشــتک هایی که باید مقابل آنها قــرار می گرفت تا ضربه 
را جذب کند، اصلا در موقعیت درســت نصب نشــده بودند». به گفته او، گاردریل هایی که 
در پیســت آزادی استفاده شــده اند، تنها دو ردیف دارند؛ در حالی که براساس استانداردهای 
بین المللی، این گاردها باید چهار موج ایمنی داشــته باشــند. صدیــق توضیح داد: «نقش 
گارد ریل نه تحمل مستقیم ضربه، بلکه نگهداری از بالشتک هایی با خاصیت ارتجاعی  است 

کــه در صورت برخورد، خودرو را منحرف 
کرده و از شدت تصادف می کاهند، اما این 
تدابیر در مســابقه اخیر رعایت نشده بود. 
بالشــتک هایی که باید در بخــش میانی 
پیست نصب می شــدند، به انتهای مسیر 
منتقل شده بودند». لاله صدیق همچنین 
با اشــاره به اینکه محل اســتارت یکی از 
پرریســک ترین نقاط در مسابقات سرعت 
محسوب می شود، یادآور شد: «وقتی چند 
خــودرو در فاصله بســیار نزدیک حرکت 
را آغاز می کننــد، حتی یک انحراف جزئی 
می تواند پیامدهای جدی داشــته باشــد. 
نمی توان تمام تقصیــر را به گردن راننده 
انداخــت؛ چون حــوادث در این شــرایط 
دارد،  اهمیــت  آنچــه  اجتناب ناپذیرنــد. 
پیش بینی و طراحی ایمن مسابقه است». در حال حاضر سه نهاد اصلی می توانند در معرض 
پرســش قرار گیرند که عبارت اند از شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی به عنوان مالک 
و متولی پیســت، فدراسیون اتومبیل رانی و موتورسواری به عنوان برگزارکننده اصلی مسابقه  
و مدیریت مجموعه ورزشــی آزادی که در دل آن  پیست قرار دارد. گرچه در بسیاری از موارد 
مشــابه دیده ایم که مسئولیت ها در هم تنیده  هســتند و مرز پاسخ گویی مبهم است. در چنین 
ســاختاری، نه تنها امکان پیشــگیری از حوادث به حداقل می رسد، بلکه رسیدگی شفاف به 

وقایع نیز بسیار دشوار می شود.
در این میان نقش فدراسیون بســیار مهم تر از دیگر نهادهاست. این نهاد مسئول مستقیم 
اجرای مسابقه است  و به ویژه پس از تصدی گری در سطح بین المللی و ادعاهای پرطمطراق 
درباره کسب کرســی های جهانی، نمی تواند درباره ابتدایی ترین اصول ایمنی بی اعتنا بماند. 
به قول خود رئیس فدراســیون که «برای اولین بار پنج کرســی بین المللــی داریم»، اما این 
کرسی ها چه ارزشــی دارند وقتی در عمل، جان یک عکاس با سهل انگاری گرفته می شود؟ 
طبق اعلام رســمی، پیســت اتومبیل رانی آزادی از تیر سال گذشــته تحت پوشش بیمه قرار 
گرفته اســت. اقدامی که در نگاه نخســت نشــانه ای از آینده نگری تلقی می شود؛ اما بیمه 
برای جبران است، نه پیشگیری. فاجعه ای که پیش آمده، نه با خسارت مالی، نه با دلجویی 
و نه با پرداخت دیه جبران شــدنی نیســت. آنچه اهمیت دارد، جلوگیری از تکرار این دست 
حوادث اســت که تنها با اجرای دقیق اســتانداردهای ایمنی ممکن می شود. در بسیاری از 
کشورها، پس از وقوع چنین حوادثی، کمیته های تخصصی مستقل تشکیل می شوند تا تمام 
جزئیات فنی و مدیریتی بررســی و مقصران مشــخص شــوند. اما در اینجا، هنوز فدراسیون 
توضیــح نداده که چگونه و با چه منطقی  چنین پیســتی را برای مســابقه ســرعت انتخاب 
کرده است. نکته غم انگیزتر اینکه وقتی استانداردها رعایت نمی شود، وقتی مسئولیت پذیری 
در کار نیســت و وقتی سیســتم ایمنی ناکارآمد اســت، وقوع فاجعه نه یک استثنا بلکه یک 
احتمال دائمی خواهد بود. اگرچه وزیر ورزش، احمد دنیامالی، دســتور بررســی فوری داده 
و از ضرورت معرفی مقصر ســخن گفته، اما تجربه نشــان داده این دست واکنش ها اغلب 
موقتی انــد و بدون پیگیری دقیق، نتیجه ای نخواهند داشــت. فدراســیونی که در پی تبلیغ 
کرســی های بین المللی اش اســت، نبایــد از حداقل های ایمنی در مســابقات داخلی غافل 
باشــد. مســئولانی که با تصمیم های غیرکارشناسی، جان انســان ها را در معرض خطر قرار 
می دهند، باید پاسخ گو باشند. حادثه مرگبار پیست آزادی، آینه ای بود در برابر صورت ورزش 
ایران؛ آینه ای که تصویری زشــت از بی تدبیری، ناهماهنگی و سهل انگاری را نشان داد. جان 
حمیدرضا درجاتی را نمی توان بازگرداند، اما شــاید مرگ او بتواند نقطه آغازی باشــد برای 
جدی گرفتن آنچه تا امروز ســاده انگاشته شده است؛ ایمنی. چرا که در مسابقه ای که ایمنی 

در آن نباشد، همه بازنده اند، حتی قهرمانان.

ماجرای کرونایی که فقط جام تختی را از قهرمان جهان گرفت 
غیبت قاسم پور و یک سؤال بی پاسخ

محسن قاسمی: غیبت کامران قاســم پور در جام تختی 
از آن دســت غیبت هایی بود که هرچند خیلی زودتر از سایر 
غیبت ها  موجه اعلام شد، اما همچنان سؤال ها و ابهام های 
زیادی در خود دارد. درست در هفته ای که رئیس فدراسیون 
تأکید کرده بود تکلیف ملی پــوش ۸۶ کیلوگرم می تواند در 
جام تختی مشخص شود و کامران قاسم پور در این رقابت ها 
حتما روی تشک خواهد رفت، خبر آمد که او به کرونا مبتلا 
شــده و در پی آن هم  خبر دیگری منتشر شد که فرد معتمد 
فدراســیون در منزل قهرمــان وزن ۹۲ کیلوگــرم جهان در 
ســال های ۲۰۲۱ و ۲۰۲۲ حاضر شــده و بیمــاری او را تأیید 
می کند. حالا این فرد معتمد چه کســی بــوده که به منزل 
یک بیمار کرونایــی رفته، بماند، موضوع اصلی چیز دیگری 

است.
معاف شــدن قاســم پور در آســتانه مســابقات چرخه 
انتخابی، به روالی معمول تبدیل شــده و او بعد از غیبت در 
مسابقات جهانی ۲۰۲۳، درحالی که باید استارت کار خود را 
از مسابقات قهرمان کشــوری می زد، به دلیل احساس درد 
در پایش، در این رقابت ها شرکت نکرد تا همراه با امیرعلی 
آذرپیرا به تورنمنت رنک دار برود و آنجا پرونده حضورش در 
۹۷ کیلوگرم تا حدود زیادی بسته شد. بعد از عدم بازگشت 
قاســم  پور به ۸۶ کیلوگرم، یک کشتی انتخابی با امیرحسین 
فیروزپور گرفت و در وزن ۹۲ کیلوگرم به مســابقات جهانی 

آلبانی رفت. آنجا مغلوب عبدالرشــید سعداالله یف و دیوید 
تیلور شــد و به  عنوان پنجمی جهــان رضایت داد؛ بنابراین 
به عنوان یک ملی پوش بدون مدال، باید اســتارت کارش در 
چرخه ۲۰۲۵ را با مسابقات کشــوری می زد که با نظر کادر 

فنی تیم ملی از شرکت در این رقابت ها معاف شد.
 از ســویی باید در جام تختی کشــتی می گرفت که چند 
روز پیــش از آغاز مســابقات، خبر آمد به کرونا مبتلا شــده 
اســت. رقابت های جــام تختــی ۱۸ و ۱۹ اردیبهشــت در 
اصفهان بدون کامران قاســم پور برگزار شــد و اگر فرض را 
بــر این بگذاریم که او ۱۵ اردیبهشــت به کرونا مبتلا شــده،  
طبیعتــا دو هفته باید در قرنطینه می بــود و حتی با فرض 
بــر اینکه بیمــاری اش خیلی هم جــدی نبــوده، از تمرین 

ســنگین برای برگزاری مســابقه باید اجتنــاب می کرد. بعد 
از جــام تختی، عنوان شــد که روز ششــم خــرداد کامران 
قاســم پور مقابل ابوالفضل رحمانی که قهرمان جام تختی 
شــده، قرار خواهد گرفت که  با احتســاب دوره دو هفته ای 
قرنطینــه کرونا و اجتنــاب از تمرین ورزشــی، یعنی او یک 
هفتــه بعد از پایان دوره نقاهت باید کشــتی انتخابی اش را

 برگزار می کرد. 
با توجه به همه گیری کرونا در ســال های اخیر، همه در 
این زمینه کارکشته شده و حداقل اطلاعاتشان درباره برخی 
موارد آن بالا رفته اســت. در اوج اپیدمی این بیماری، دوره 
قرنطینــه ۲۱ روز بود، اما در ادامه و با شــیوع ســویه های 
جدیــد و بعدی، دوره قرنطینه بــه ۱۴ روز کاهش پیدا کرد. 
ســؤال اینجاست چطور کامران قاســم پور یک هفته بعد از 
اتمام دوره قرنطینه قرار اســت مسابقه انتخابی مهم خود 
را برگزار کند؟ البته که طی روزهای گذشــته برخی پیج های 
اینســتاگرامی فیلم هایی از تمرینات اخیر او بعد از غیبت در 
جام تختی منتشر کرده اند که می شود این طور مدعی شد که 
فیلم تمرینات برای گذشته بوده، اما همچنان همان طور که 
غیبت قاســم پور در جام تختی به دلیل آنچه ابتلا به کرونا 
اعلام شــد، با ابهام های زیادی همراه بود، بازگشــت او به 
تشک مسابقه  تنها یک هفته بعد از پایان دوره قرنطینه هم 

سؤال های زیادی را به همراه دارد.
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